
СПРАВКА  

за отразяване на становищата, получени в рамките на периода за обществени консултации, по проекта на Наредба за 

за изменение и допълнение на Наредба № 47 от 2010 г. за организацията, дейността и условията и реда за финансиране на националните и 

републиканските консултанти 

  

Вносител Становища/предложения 
Становище по 

предложението 
Мотиви 

1. Д-р Цветеслава 

Гълъбова, 

директор на ДПБ 

„Св. Ив. Рилски“, 

гр. Нови Искър, 

получено по 

електронна поща, 

вх. № 22-00-50/ 

13.02.2019 г.  

Приветства заявените намерения за промяна в Наредба 47 и прави следното 

предложение: „Да има ясно разписан механизъм за номинации за членове 

на съвета, което ще осигури прозрачност на процедурата и ще позволи 

задължително участие на представител на БЛС като партньор в работата на 

МЗ, както и на съсловна организация по съответната специалност. Според 

нея това следва да е изрично упоменато в чл. 7 от Проектонаредбата, а 

именно, че в "експертния съвет участва представител на БЛС и съсловна 

организация по съответната специалност".“ 

Не се приема. В член 7 на проекта изрично се 

посочва, че министърът на 

здравеопазването утвърждава 

със заповед експертни съвети 

по медицински специалности 

или отделни медицински 

дейности, в чиито състав се 

включват  медицински 

специалисти в съответните 

области на медицината и/или в 

системата на здравеопазването, 

които имат професионален 

опит по специалността или по 

съответната медицинска 

дейност. Посочено е също, че  

при определяне на състава на 

експертните съвети, мини-

стърът на здравеопазването 

може да поиска предложения от 

лечебни заведения, висши 

училища или други 

организации. Целта на 

експертните съвети е да се 

потърси специализираното 

мнение на специалисти в 

съответните области, а не на 

организации в системата на 

здравеопазването (каквито са 

БЛС, научните дружества и 

т.н.). Това е допълнителен 
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начин на събиране на мнения и 

не изключва взаимодействието 

със съсловните и други 

организации в системата на 

здравеопазването. 

Комуникацията с 

представители на организации 

на медицински специалисти е 

уредена в чл. 14, ал. 4 от 

Устройствения правилник на 

Министерството на 

здравеопазването, съгласно 

който министърът поддържа 

взаимоотношения с 

неправителствени организации. 

2. Проф. д-р Асен 

Дудов, дм 

Председател на 

Българско 

онкологично 

научно 

дружество, 

получено по 

електронна поща 

с вх. № 26-00-

2215/13.02.2019 г. 

и на хартиен 

носител с вх. № 

26-00-2215/14.02. 

2019 г. 

Във връзка с качената на сайта на Министерство на здравеопазването 

проект на Наредба № 47 от 2010 г. за организацията, дейността и условията 

и реда за финансиране на националните и републикански консултанти и 

като председател на Българското онкологично научно дуржество (БОНД) 

предлага следните водещи експерти за участници в посочен експертен борд 

по медицинска онкология: 

- Д-р Светлана Ганчева – Аджибадем Сити Клиник Онкологичен център, 

бул. „Цариградско шосе № 66А, София 1784, тел. 0888 738 720, mail:  

sgancheva@abv.bg ; 

-  Проф. д-р Галина Куртева, дм - УСБАЛО ЕАД, ул. „Пловдивско поле“  № 

6, гр. София 1784, тел. 0887 623 916, mail: dr.kurteva@gmail.com; 

- Проф. д-р Асен Дудов , дм - Аджибадем Сити Клиник Онкологичен 

център, бул. „Цариградско шосе № 66А, София 1784, тел. 0888 330 180, 

mail:  adudov@abv.bg; 

- Д-р Антоанета Томова – Комплексен онкологичен център, гр. Пловдив, 

тел. 0893 317 328, 0899 822 788, mail: dr.tomova@gmail.com  

- Доц. д-р Ирина Трифонова - УСБАЛО ЕАД, ул. „Пловдивско поле“  № 6, 

гр. София 1784, тел. 0877 115 341; 

В становището се напомня, че във връзка с получено писмо от зам. 

министър Жени Начева през месец декември са изпратени предложения за 

Не се съдържат 

предложения 

по проекта на 

наредба. 

Предложенията са свързани с 

практическото последващо 

прилагане на наредбата, а не с 

обсъждане на съдържанието на 

настоящия проект, поради 

което не са относими към 

проекта на наредба. 
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състава на експертния съвет по онкология, като същите са приложени към 

становището по проекта на наредба (Приложение № 1). 

3. Д-р Венелина 

Атанасова, 

изпълнителен 

директор на 

„Аджибадем 

Сити Клиник 

многопрофилна 

болница за 

активно лечение 

Токуда“ ЕАД 

вх. № 20-00-

141/20.02.2019 г.  

Във връзка с публикуван на официалната интернет-страница на 

Министрество на здравеопазването проект на наредба за изменение и 

допълнение на Наредба № 47 от 2010 г. за организацията, дейността и 

условията и реда за финансиране на националните и републикански 

консултанти, в законоустановения срък за обществени дискусии, са 

предоставени предложения за лекари с доказан професионален опит и 

авторитет, които да бъдат взети предвид при определяне на експертните 

съвети по специалности (Приложение № 2). 

Не се съдържат 

предложения 

по проекта на 

наредба. 

Предложенията са свързани с 

практическото последващо 

прилагане на наредбата, а не с 

обсъждане на съдържанието на 

настоящия проект, поради 

което не са относими към 

проекта на наредба. 

 

Приложения: 1. Приложение № 1 към т. 2 – Писмо с изх. № 26-00-2215/13.02. 2018 г. и писмо с вх. № 26-00-2215/18.12.2018 г. 

    2. Приложение № 2 към т. 3 – Писмо № 20-00-141/20.02.2019 г.  

      
 

 

 

 

ВАНЯ ВЕЛИЧКОВА 

ГЛАВЕН СЕКРЕТАР 
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